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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök űr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Navracsics Tibor közigazgatási és igazságügyi miniszter úrnak

„Erkölcsösség? Törvényesség? Átláthatóság? ”

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tő le, mert e tárgykörben a
Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A hazai cigányság sorsa iránt elkötelezett képvisel őként, figyelemmel kísérve a
Kormány romapolitikáját és az azt megjelenítő politikusok cselekedeteit, szükségesnek
tartom, hogy parlamenti indítványban adjak hangot aggodalmamnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az ön irányítása alatt végzi munkáját romaügyi miniszteri biztosi rangban Farka s
Flórián fideszes országgyűlési képviselő. A híradásokból és romaszervezetek
megnyilvánulásai alapján értesültem a miniszteri biztos ámokfutásáról, melyet az alábbi
közlések fogalmaznak meg, illetve támasztanak alá :

• Egy a világhálóra felkerült hangfelvételen Farkas Flórián úgy fogalmazott azok
a kisebbségi képviselők, romaszervezetek, amelyek nem csatlakoznak az által a
favorizált szervezethez, nem kapnak pénzt, és mint mondta, nem tesz egy fillér t
sem olyan országos vagy területi cigány önkormányzatba, amelyet nem az által a
irányított szervezet színeiben vezetnek . „Én rakom be oda azokat az embereket ,
akik majd meghozzák a javaslataikat” — jelentette ki .
(Forrás :

	

http://portal.c-press .hu/201011177540/videogaleria/farkas-florian-
oszodi-beszede-aki-nincs-velem-nem-kap-penzt .html )

• Farkas Flórián a kisebbségi választásokat megelőzően polgármestereknek
küldött levelet, arra való felhívással, hogy jelöljék meg a nekik tetsz ő roma
vezetőket az egyébként nem nyilvános regisztrációs listáról, akik majd a Lungo
Drom színeiben mandátumhoz juthatnak. (Forrás : http://portal .c-
press.hu/201009017177/belfold/balogh-albert-levele-farkas-floriannak-ne-adj'
el-minket-testver-nem-vagyunk-olcso-baranyok .html)



Több tanúnyilatkozat állítása szerint a Farkas Flórián által vezetett Lungo Dro m
egyes tisztségviselő i olyan „ajánlatokat” tettek egyes roma választópolgároknak,
miszerint ha a Lungo Drom megyei és országos listájára szavaznak, 140 .000 Ft-
os fizetéssel járó főálláshoz jutnak.
(Forrás : http://romaujszovetseg.weboldala.net/news 2010 11 09 .htm)

Tisztelt Miniszter Úr !

"A jövő cigánypolitikája csak az erkölcsösség, törvényesség és átláthatóság útján érhe t
el eredményeket" – nyilatkozta korábban maga Farkas Flórián .

A fentiekre való tekintettel hogyan értékeli Farkas Flórián miniszteri biztosnak a
tisztségre való alkalmasságát?
Helyesnek tartja-e a romaszervezeteknek a fenti állításokban szerepl ő , kormányzati
szintrő l érkező megkülönböztetését ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2010. december 7.

Dr. Lamperth Mónika

országgyűlési képviselő
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